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RADY MIEJSKIEJ W STASZOWIE

z dnia 16 maja 2024 r.

w sprawie przywrócenia funkcjonowania oddziału ginekologiczno - położniczego 

SPZZOZ  w Staszowie

Pan Romuald Zgrzywa

Starosta Staszowski 

Szanowny Panie Starosto, 

Rada Miejska w Staszowie zwraca się do Pana z prośbą o podjęcie działań mających na celu 

przywrócenie  funkcjonowania  oddziału  ginekologiczno  -  położniczego  SPZZOZ  w Staszowie. 

Szpital  stanowi  serce  bezpieczeństwa  zdrowotnego  mieszkańców  miasta,  gminy  Staszów  oraz 

powiatu staszowskiego, a wspomniany oddział pozwala małemu człowiekowi bezpiecznie przyjść 

na  świat.  Od  kilkunastu  lat  zauważamy  i z  atencją  obserwujemy  rozwój  jednostki  poprzez 

zwiększenie  jakości  i skuteczności  leczenia,  kadry  lekarskiej  i pielęgniarskiej,  rozbudowę  oraz 

unowocześnienie  Szpitalnego  Oddziału  Ratunkowego  i pracowni  diagnostycznych,  remonty 

oddziałów, sukcesywne doposażanie w sprzęt, poprzez wsparcie pacjentów i wreszcie stworzenie 

nowoczesnego, przyjaznego kobietom i nowo narodzonym mieszkańcom oddziału ginekologiczno - 

położniczego.   

Z wielkim niepokojem Rada przyjęła informację o zawieszeniu jego działalności. Naszym 

wspólnym  celem  jest  rozwój  regionu,  zapewnienie  mieszkańcom  bezpieczeństwa  oraz  ciągłe 

dążenie do polepszania jakości życia mieszkającym tu rodzinom. Zdajemy sobie sprawę, że w wielu 

dziedzinach,  którymi zajmują się  samorządy pojawiają się  problemy -  organizacyjne,  społeczne 

i ekonomiczne.  Historia  pokazała,  że  wiele  z nich  udawało  się  rozwiązać,  również  w naszym 

regionie. Wyrażamy nadzieję, że tak będzie i tym razem.  

Mając  na  uwadze  powyższe,  zwracamy  się  do  Pana  Starosty  oraz  Dyrektora  SPZZOZ 

o zachowanie  ciągłości  pracy  ww.  oddziału,  co  pozwoli  na  zapewnienie  bezpieczeństwa kobiet 

i dzieci, a także na zachowanie statusu szpitala przyjaznego pacjentom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie

Tomasz Klimek


